

3D乳房造影檢查套餐 (只限女士)

3D Mammogram Screening Package (Female only)

醫生會診 Doctor Consultation		•
3D乳房造影檢查或乳腺超聲波檢查 Bilateral 3D Mammogram or Breast Ultrasound		•
醫生跟進及報告分析 Doctor Follow-up Consultation and Report Analysis		•
	原價 Original Pricing	HK\$5,090
	套餐優惠價 Package Offer	HK\$3,880

備註 Remarks:

- 1) 必須預約,並於預約時指明欲參加之身體檢查套餐。
 - Advance booking is required. Please specify the choice of health screening package at time of booking.
- 2) 服務地點:港怡醫院健康檢查中心-香港黃竹坑南風徑一號。
 - Service location: Gleneagles Hospital Hong Kong Health Screening Centre, 1 Nam Fung Path, Wong Chuk Hang, Hong Kong.
- 3) 3D乳房造影僅適合40歲或以上女士,或35歲至40歲以下有乳癌家族病史的女士。
 - 3D mammogram is recommended for women aged 40 and above or women aged 35-40 with a family history of breast cancers.
- 4) 建議40歲以下的客人選擇乳腺超聲波檢查,最終決定將根據病人的情況及由醫生建議。
 - For clients aged below 40, please select breast ultrasound instead. The suitability is subject to individual patient's conditions and doctor's advice.
- 5) 若客人已得悉乳房報告結果異常,建議可預約乳房外科醫生進行診症。
 - If client have abnormal results before, it is recommended to consult breast surgeon first.
- 6) 懷孕女士不適合接受3D乳房造影檢查。
 - Pregnant women are not recommended to have 3D mammogram.
- 7) 若經醫生見面後不建議客人進行上述檢查,港怡醫院會向客人收取港幣\$500作為醫生診症費用。
 - HK\$500 shall be charged from client in case the above checkup is not recommended after doctor consultation.
- 8) 本體檢計劃並不包含專科醫生診症費用、治療費、藥費等。
 - Follow-up consultation, treatment or medication shall not be provided for the health assessment.
- 9) 港怡醫院保留更改以上所有條款及細則的權利而毋須另行通知。如有任何爭議,港怡醫院保留最終決定權。 Gleneagles Hospital Hong Kong reserves the right to amend any of the above terms and conditions without prior notice. In case of any dispute, Gleneagles' decision is final.